
دیدار  در  پرسپولیس  و  سپاهان  تیم های  ملی:  آرمان 
سوپرجام باشگاه های کشور در ورزشگاه امام خمینی)ره( 
ک به مصاف هم رفتند که طلایی پوشان با برتری یک بر  ارا

، جام را از آن خود کردند.  صفر
   گزارش بازی 

ایران بین قهرمانان فصل  در دیدار سوپرجام فوتبال 
گذشته لیگ برتر و جام حذفی، از ساعت ۱۵ تیم های سپاهان 
ک به مصاف  و پرسپولیس در ورزشگاه امام خمینی )ره( ارا
یکدیگر رفتند. دقیقه ۳ پرتاب اوت بلند آریا یوسفی از سمت 
راست با ضربه سر انزونزی تبدیل به گل نخست بازی شد. 
دقیقه ۲۳ حمله سریع پرسپولیس با پاس در عمق علیپور 
برای اورونوف همراه شد اما این نیازمند بود که ضربه اورونوف 
کنشی خوب دفع کرد. دقیقه ۲۹ روی یک حمله از سمت  را با وا
راست محوطه جریمه سپاهان، توپ برگشتی به پشت محوطه 
جریمه به رفیعی رسید و او با یک ارسال بلند آل کثیر را صاحب 
کنار دروازه سپاهان به  موقعیت کرد اما ضربه قیچی او از 
بیرون رفت. دقیقه ۴۴ توپ سرگردان در پشت محوطه جریمه 
ک دروازه  پرسپولیس به شکاری رسید و او با یک شلیک خطرنا
پرسپولیس را تهدید کرد اما توپ از کنار دروازه به بیرون رفت. 
دقیقه ۴۵ روی یک حمله از سمت چپ محوطه جریمه 
سپاهان، توپ در یک رفت و برگشت در پشت محوطه جریمه 
ک او با اختلاف ناچیزی  به رفیعی رسید اما شوت بسیار خطرنا
از بالای دروازه سپاهان به بیرون رفت. دقیقه ۷۰ حرکت در 
ک او با  عرض لیموچی پشت محوطه جریمه و ضربه خطرنا
کنش خوب گندوز راهی کرنر شد. دقیقه ۷۸ توپ ارسالی  وا
ک  اورونوف از سمت راست در تیر دور با ضربه سر بسیار خطرنا
کنار دروازه به بیرون رفت  العملود همراه شد، اما توپ از 
هرچند نیازمند هم روی توپ تاثیر گذاشت. دقیقه ۷۹ توپ 
ارسالی از سمت راست با ضربه سر فوق العاده علیپور همراه شد 
کنشی عالی توپ را راهی کرنر کرد.  اما این نیازمند بود که با وا
دقیقه ۸۶ در یک ضد حمله فرصت خوبی برای محبی فراهم 
می شد اما ضربه زمینی او از کنار دروازه به بیرون رفت. دقیقه 
۸+۹۰ روی آشفتگی خط دفاع سپاهان علیپور فرصت شوتزنی 
کنشی عالی دفع کرد.  پیدا کرد اما ضربه محکم او را نیازمند با وا

   کارشناس داوری 
که  گرفت  ک جشن قهرمانی  سپاهان در شرایطی در ارا
پرسپولیسی ها در این بازی به خصوص در صحنه گل سپاهان 
و در صحنه سرنگون شدن گئورگ گولسیانی در محوطه جریمه 
در اواخر بازی معتقد بودند که از قضاوت داور ضربه خورده اند. 
از  گل سپاهان  پیام حیدری در صحنه  که  آنها معتقدند 
خطای استیون انزونزی قبل از گل و همچنین خطای پنالتی 
بازیکنان سپاهان روی مدافع گرجستانی چشم پوشی کرده 
است. نوذر رودنیل، کارشناس داوری در گفت وگو با ایرنا 
درباره صحنه های مشکوک داوری مسابقه سوپرجام گفت: 
در دقیقه ۳ در شرایطی گل سپاهان به ثمر رسید که پیش از 
خ داد، اما  آن اتفاق مشکوکی در محوطه جریمه پرسپولیس ر

متاسفانه به دلیل تصویربرداری کم کیفیت تلویزیون، نمی توان 
درباره آن صحنه، نظر نهایی را اعلام کرد. وی درباره صحنه 
مشکوک اواخر بازی در محوطه جریمه سپاهان و به زمین 
کید کرد: درباره این صحنه، قضاوت  افتادن گولسیانی هم تا
از روی تصاویر تلویزیونی ممکن نبود، اما حداقل انتظار 
می رفت داوران VAR به داور مسابقه اطلاع می دادند تا این 
صحنه بررسی شود. رودنیل عنوان کرد: در دیگر صحنه های 
بازی، مورد خاصی نبود و حیدری در سوت ها و دادن کارت 
دقیق عمل کرد. حیدر سلیمانی کارشناس داوری فوتبال 
کشورمان در خصوص خطای خدابنده لو روی پای اسدی که 
منجر به دریافت کارت زرد شد به تسنیم گفت: در این صحنه 
بازیکن پرسپولیس با بی پروایی اقدام به تکل روی پای هافبک 
سپاهان کرد که به درستی از سوی داور اخطار گرفت. همچنین 
در دقیقه ۱۴ کمک داور اول بازی به درستی پرچم زد و آفساید 
گر وینگر سپاهان در آفساید نبود در  لیموچی را اعلام کرد، ا
ادامه با توجه به برخوردی که صورت گرفت داور می توانست 
به سود سپاهان اعلام پنالتی کند. با این حال چون آفساید 
کنش به دو صحنه  عملاً پنالتی هم اتفاق نیفتاد. سلیمانی در وا
مشکوک به پنالتی که در دقیقه۸۶ در محوطه جریمه سپاهان 
خ داد و این صحنه با VAR هم چک شد، خاطرنشان کرد:  ر
کنعانی زادگان و گولسیانی در این دو صحنه قصد داشتند با 
زیرکی از داور پنالتی بگیرند که هیچ کدام از صحنه ها خطایی 
اتفاق نیفتاد و با دخالت کمک داور ویدئویی تصمیم داور بازی 

تایید شد و ادامه بازی صحیح بود. 

   صحبت باقری
کریم باقری در نشست خبری پس از بازی پرسپولیس تهران 
و سپاهان اصفهان گفت: در طول بازی توپ در اختیار ما 

بود و در یک صحنه گل خوردیم، از سپاهان بیشتر موقعیت 
داشتیم. به سپاهان تبریک می گویم. 

وی با بیان اینکه نتوانستیم بازی را به خوبی پیش ببریم، 
افزود: باشگاه کار خود را انجام می دهد و ما هم در این مدت 
تلاش کردیم و هرچه از دستمان بر می آمد کمک کردیم. این 
چند روز با باشگاه در ارتباط هستیم و باشگاه هم هر کاری 
بتواند می کند. باقری تصریح کرد: در طول بازی توپ بیشتر 
در اختیار ما بود اما روی اشتباه یارگیری باعث شدیم به 
سپاهان فرصت گل بدهیم. ما نتوانستیم از موقعیت های 
خود استفاده کنیم. هم در نیمه اول و هم در نیمه دوم نسبت 
به سپاهان بهتر بازی کردیم. بازی در اختیار ما بود. از موقعیت 
هایمان استفاده نکردیم وگرنه هم در نیمه اول و هم نیمه 
دوم بهتر از سپاهان بودیم. به هر حال به سپاهان تبریک 
می گویم، آنها برنده شدند و مبارکشان باشد. سرمربی موقت 
پرسپولیس در پاسخ به اینکه گفتید این بازی آخرین بازی 
است که شما سرمربی پرسپولیس هستید گفت: من بازی بعد 
قطعا سرمربی تیم نیستم. در این باره صحبت کردم. باقری در 
پاسخ به خبرنگاری که پرسید پرسپولیس مشکل دفاع دارد 
نظر شما در این باره چیست؟ بیان کرد: اشتباهات باعث برد 
و باخت می شود. قبل از بازی همه چیز را به بازیکنان گفتیم 
اما در یک صحنه گل خوردیم. از زمانی که ما آمدیم همه تلاش 
خ داد.  خودمان را کردیم که این اتفاق نیفتد اما این اشتباه ر
وی در پاسخ به سوال خبرنگاری درباره عملکرد اورونوف و 
اینکه او در این بازی بی اثر بود عنوان کرد: اورونوف تا جایی 
که از دستش بر می آمد کار کرد. البته سپاهان با ۲ بازیکن کار 
را برای او سخت کرد اما در نیمه دوم بهتر بازی کرد. هر چه 
بازی رو به اتمام بود سپاهان جمع  تر شد اما ما نتوانستیم از 

موقعیت ها استفاده کنیم. 
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سپاهان یک - پرسپولیس صفر 

ک به اصفهان رفت!  جام قهرمانی از ارا

کنش جواد خیابانی به حواشی   وا
هدیه به هادی عامل

جواد خیابانی با آرزوی سلامتی و طول 
کنش به حواشی  عمر برای هادی عامل، در وا
هدیه ای که به این گزارشگر داده شد، گفت: 
این مرد لایق این نیست که این »هدایای 
بد« را به او بدهیم، بلکه لایق این است که 
به او زندگی و شادی بدهیم. ایسنا نوشت: 
« با  جواد خیابانی در برنامه »سلام صبح بخیر
آرزوی موفقیت و سلامتی برای هادی عامل، 
گفت: »هادی عامل را بسیار دوست دارم و 
برایش آرزوی زندگی بلندمدت داریم. دوست 
، ممنون! امیدوارم که سال های سال  عزیز
زنده باشی و سال های سال گزارشگر کشتی 
برنامه های تلویزیونی ما باشی.« خیابانی 
که به هادی  سپس درباره اقدام شبکه افق )
گهی ترحیم اهدا کرد( بیان کرد:  عامل کفن و آ
»این مرد لایق این نیست که این هدایای بد 
را به او بدهیم، بلکه لایق این است که به او 
زندگی و شادی بدهیم. امیدوارم شاد باشد.«

ویژه

شوآمنی عکسی از خودش 
گرام منتشر کرد و  در اینستا
زیر آن نوشت: آن چیز که تو 
را نکُشد... منظور او این بوده 
که از زیر بار فشارها از نظر 
خودش سربلند بیرون آمده 

 . ست ا

ارلینگ هالند قراردادش را تا 
سال 2034 با منچسترسیتی 
تمدید کرد. او بالاترین دستمزد 
تاریخ منچستر سیتی و یکی از 
بالاترین دستمزدها در لیگ 
برتر و تاریخ فوتبال را دریافت 

می کند. 

وزها  ر این  تهران  هوادار 
تمرینات خود را زیر نظر امید 
روانخواه و با تغییر و تحولات 
گرفته در تیم پیش  صورت 
می برد. این تیم تلاش می کند در 
نیم فصل دوم از منطقه سقوط 

دور بشود. 

ت
شــ

س نو
عک

کنش تمدید         دور از سقوط   وا

گفتوگو

هاشم حیدری مهاجم سالهای نه چندان دور 
استقلال و کارشناس فوتبال در مورد وضعیت 
این تیم قبل از شروع نیم فصل دوم صحبت کرد.

   به نظر می رسد  به دلیل دیر شروع شدن 
ل  تمرینات، شرایط بدنی بازیکنان استقلا

مطلوب نیست!
 بهتر است سرمربی تیم توضیح دهد که چرا 
۸ روز به بازیکنان استراحت داد تا تمرینات در 
فاصله ۱۸ روز تعطیلی نیم فصل کمتر از سایر 
تیم های لیگ برتری باشد. بالاخره استراتژی 
که عملکرد تیم را رصد  داشته ولی از نظر ما 
می کنیم، برای ۱۸ روز تیمی ۸ روز را تعطیل 
نمی کند. مسئله بعدی به نفرات تیم برمی گردد. 
گر یک ماه هم تیم استراحت داشته باشد و  ا
کارهای درمانی روی بازیکنان آسیب دیده اجرا 
شود، بعد از آن یک سال هم کار کنند، شاید یک 
ذره استقلال شرایط بهتری را پیدا کند. مشکل 
استقلال کمبود بازیکن خلاق است و قدرت 
تهاجمی لازم را ندارد. تیم فاقد ثبات شده و 
وضعیت روحی خوبی را در این تیم نمی بینیم. 
آنهایی که تیم را بستند باید جوابگو باشند بر 
اساس چه معیاری چنین بازیکنانی را گرفته اند. 
موسیمانه نمی تواند معجزه کند چون ابزار کافی 
گر در نقل و انتقالات با تغییراتی که  نیاز دارد و ا
در مدیریت باشگاه رخ داده، مهره هایی جذب 
شوند که بتوانند در جریان مسابقه ریتم و آهنگ 
بازی تیم را به سمت اتفاقات مثبت ببرند، آن 
وقت امکان دارد که نتایج بهتری در نیم فصل 

دوم به دست آید. 
   در مورد تغییرات مدیریتی استقلال چه 

نظری دارید؟
شاید با آمدن نظری جویباری و در طول 
گر در نقل و  زمان وضعیت استقلال بهتر شود. ا
انتقالات بازیکنانی بیایند که اوضاع تیم را بهتر 
کنند. آنهایی که در ابتدای فصل تیم را می بستند، 
اصلاً به نیازهای استقلال توجه نکردند. بزرگ ترین 
مشکل فصل گذشته استقلال در گلزنی بود ولی 
چون خط دفاعی عملکرد خوبی داشت در نهایت 
تیم نایب قهرمان شد ولی برای این فصل شاهد از 
بین رفتن ساختار دفاعی بودیم و موسیمانه هم 
سعی کرد تا وضعیت خط دفاعی تیم را درست 
کند. عملاً زمان از دست رفت و استقلال این 
فصل تنها شانسی که دارد در جام حذفی است 
چون در آسیا که تکلیف عیان است و در لیگ 
برتر هم فاصله زیادی ایجاد شده و ممکن نیست 
تیم بتواند شرایطی پیدا کند که موفق به جبران 
امتیازات از دست رفته شود. شاید امتیازات 
بیشتری جمع شود ولی ثبات در کسب پیروزی 

با شرایطی که تیم دارد قابل دسترسی نیست. 

حیدری: 
استقلال تنها در جام 
حذفی شانس دارد

غیبت قهرمان کاراته جهان در لیگ  
جهانی پاریس به دلیل مصدومیت

ایسنا: کاراته کای وزن ۶۷- کیلوگرم ایران 
به دلیل آسیب دیدگی حضور در رقابت های 
لیگ جهانی کاراته در پاریس را از دست داد.  
در شرایطی که قرار است نمایندگان کاراته 
ایران برای حضور در رقابت های لیگ جهانی 
کاراته کای  کشور شوند،  پاریس، عازم این 
سابق تیم ملی که ۲ طلای جهان را در کارنامه 
خود دارد به علت آسیب دیدگی نمی تواند در 
این مسابقات به میدان برود. امیرمهدی زاده 
به دلیل آسیب دیدگی زانو فرصت حضور در 
این مسابقات را از دست داد و به احتمال 
فراوان تحت عمل جراحی قرار می گیرد. وی ۲ 
مدال طلای جهان در سال های ۲۰۱۲ و ۲۰۱۶ 
و یک برنز جهان در سال ۲۰۱۴ را در کارنامه 

خود دارد. 

منهایفوتبال

خبــــــــــر

بی ملاحظه حکمی متفاوت می دهیم 
 میلاد تقوی رئیس فدراسیون والیبال با 
اشاره به درگیری شدید رخ داده در مسابقه 
پاس گرگان و شهرداری ارومیه وعده داد 
حکمی متفاوت با گذشته صادر خواهد شد. 
میلاد تقوی در گفت وگو با تسنیم در مورد 
درگیری و حاشیه های دیدار تیم های پاس 
گرگان و شهرداری ارومیه در هفته نوزدهم 
لیگ برتر والیبال اظهار داشت: اتفاق بسیار 
بسیار بدی برای خانواده والیبال افتاد. 
در مورد درگیری ها حرفی نمی زنم اما در 
گرگان، هنجارشکنی هایی اتفاق افتاد که 
خ نداده بود. رئیس فدراسیون  تا به حال ر
والیبال ادامه داد: قوانین به اندازه کافی 

برای جلوگیری از تخلفات، بازدارنده نیست 
و احکامی هم که در کمیته انضباطی تا الان 
صادر شده، اثر لازم را نداشته است. جنس 
مسائل و حاشیه ها در حال تغییر است و 
کنون در خانواده والیبال  اتفاقاتی که افتاد تا
نبوده است و نباید باشد. تقوی گفت: روز 
چهارشنبه تا دیر وقت با رئیس سازمان لیگ، 
رئیس کمیته انضباطی و مسئولان دو تیم در 
ارتباط بودم تا این مسأله را به بهترین شکل، 
مدیریت کنیم. این قول را می دهم که جنس 
برخورد ما و حکمی که صادر می شود با آنچه 
کنون صادر شده، متفاوت خواهد بود.  تا
تنها توصیه من به رئیس کمیته انضباطی 

این بود که همه عوامل را به یک چشم نگاه 
کند. هر کسی در اتفاق گرگان به هر اندازه 
مقصر بوده باید مورد مواخذه قرار بگیرد. 
باید یک بار برای همیشه تکلیف این گونه 
ماجراها را مشخص کنیم. وی تصریح کرد: 
مطمئن هستم پس از صدور احکام این 
اتفاق، هواداران تیم های ارومیه و گرگان، 
شروع به تخریب فدراسیون خواهند کرد ولی 
ما هیچ ملاحظه ای نخواهیم کرد. مصلحت 
گر کسی از تلویزیون،  والیبال این است که ا
والیبال می بیند، شاهد یک رویداد ورزشی - 
فرهنگی باشد. از هواداران و اصحاب رسانه 
می خواهم کورکورانه از تیمی حمایت نکنند. 

همه ما باید به والیبال احترام بگذاریم. 
رئیس فدراسیون والیبال در مورد برگزاری 
مجمع عمومی فدراسیون یادآور شد: هیات 
رئیسه فدراسیون والیبال، ۶ عضو کم دارد و 
کثر توان  همین موضوع باعث شده با حدا
و اعضا کار نکند. امیدوارم در این جلسه، 
اعضای باقیمانده هیات رئیسه از اعضا رأی 
اعتماد بگیرند. هفته اول به همن، نخستین 
جلسه رسمی هیات رئیسه فدراسیون با 
کثر اعضا تشکیل خواهد شد. ترکیب  حدا
فعلی هیات رئیسه ایرادهایی دارد و اعضای 
بانفوذتری باید عضو آن باشند تا کارآمدی و 

تاثیر بیشتری داشته باشد. 

باشگاه  مدیرعامل  مظفری زاده  سعید 
کتور با رد شایعه پیشنهاد این باشگاه  ترا
برای پرداخت هزینه ۴۰ میلیاردی جهت 
خرید یک بازیکن خیبر خرم آباد گفت: اینها 

شایعه است، توجه نکنید!

تی     وضعیت نقل و انتقالا
سعید مظفری زاده در گفت و گو با تسنیم 
درباره آخرین وضعیت نقل و انتقالاتی تیم 
کتور در نیم فصل اظهار داشت: خیلی از  ترا
تیم ها هم به مانند ما نقل وانتقالی نداشتند، 
چون جذب بازیکن در این مقطع سخت 
کثر بازیکنان تحت قرارداد هستند  است. ا
و باشگاه های مبدأ اجازه جدایی به آنها 
نمی دهند. بهترین زمان جذب بازیکن اول 
گاه بودیم و سعی  فصل است که ما به آن آ
را در همان زمان به طور  کردیم تیم مان 
کامل ببندیم. وی در ادامه افزود: عبدی 
و چیکالشی در نیم فصل فقط از جمع ما 

جدا شدند و درصدد جذب یکی دو بازیکن 
کادر فنی هم قطعاً  به جای آنها هستیم. 
هدفش این است که بازیکنانی را جذب کنیم 
که به ما کمک کنند، هدف مان این نیست 
که فقط لیست را پر کنیم. با وسواس خاصی 
در حال این کار هستیم و اعضای کادر فنی 
هر روز آنالیز مختلفی انجام می دهند تا نفر 
مدنظر خودش را پیدا کنند. هر موقع که 
اسکوچیچ بازیکن مدنظرش را به ما معرفی 

کند، نسبت به جذبش اقدام می کنیم. 

   بازیکن ایرانی؟
»آیا احتمال جذب بازیکن ایرانی نیز وجود 
کتور در پاسخ  دارد؟«، مدیرعامل باشگاه ترا
به این پرسش گفت: بازیکن ایرانی خیلی 
می تواند به ما کمک کند، ولی با توجه به 
اینکه بازیکنان ایرانی تحت قرارداد هستند 
نمی شود آنها را جذب کرد. بازیکنان خارجی 
گر بازیکنی  هم تحت قرارداد هستند، ولی ا

بتواند به ما کمک کند و اسکوچیچ روی او 
نظر مثبت داشته باشد، هر طور شده جذب 
خواهیم کرد. مظفری  زاده در پاسخ به این 
گذشته شایعه ای  که در روزهای  پرسش 
کتور برای جذب  مبنی بر اینکه باشگاه ترا
 ۴۰ مهران احمدی پیشنهاد رضایت نامه 
کید  میلیاردی به باشگاه خیبر داده است، تأ
کرد: اینها همه شایعه است و نباید به آن 
توجه کرد! وی در مورد آخرین وضعیت عارف 
غلامی و اینکه باشگاه استقلال خواستار 
جذب این بازیکن شده است، توضیح داد: 
عارف بازیکن خوبی است و خواهان هم 
دارد. بله! باشگاه استقلال هم با ما مکاتباتی 
داشته است. برای این بازیکن منتظر نظر 
اسکوچیچ هستیم و براساس نظر او کارمان 
را پیش می بریم و در غیر اینصورت اقدامی 
نخواهیم کرد. فعلاً نظر اسکوچیچ این بوده 
است که غلامی در تیم ما بماند. در ادامه 
گر نفرات جدیدی را  فرصت نقل و انتقالات ا

پیدا کنیم آن موقع تصمیم گیری خواهیم 
کنش به اینکه  کتور در وا کرد. مدیرعامل ترا
گفته می شود احتمال معاوضه عارف غلامی 
و سامان فلاح هم وجود دارد، تصریح کرد: 
یکسری صحبت ها هست، ولی ما تابع نظر 
ج از نظر  کادر فنی هستیم. نمی توانیم خار
جدید  نفرات  ابتدا  باید  کنیم.  عمل  آنها 
جذب شوند و هر موقع به این جمع بندی 

رسیدیم، اقدام خواهیم کرد. 

   اردو 
در  ما  گفت:  پایان  در  مظفری زاده 
نیم فصل آمادگی اردوی خارج از کشور را هم 
داشتیم، ولی با توجه به فرصتی که وجود 
داشت، اسکوچیچ صلاح دید تمرینات در 
تبریز و در زمین خودمان پیگیری شود. در 
مورد بازی دوستانه هم نظر او این بود که 
بازی درون اردویی انجام شود و نیازی به 

بازی دوستانه نیست. 

AFC وینگر استقلال را نقره داغ کرد
وینگر استقلال با توجه به محرومیت ۲ جلسه ای از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به دلیل خطای شدید، بازی مقابل 
الشرطه عراق و الریان قطر را از دست داد. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، وینگر استقلال را به دلیل خطای شدید در بازی با الاهلی 
عربستان در لیگ نخبگان آسیا نقره داغ کرد. محمدحسین 
اسلامی با حکم کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا، به 
دلیل خطای شدید روی سعد یسلم، بازیکن الاهلی و اخراج از 
زمین در دقیقه ۷۹، به ۲ جلسه محرومیت و پرداخت جریمه 
۲۰۰۰ دلاری محکوم شد. با توجه به این حکم، اسلامی دو بازی 
باقی مانده استقلال در لیگ نخبگان آسیا را مقابل الشرطه عراق و 

الریان قطر از دست می دهد و محروم خواهد بود. 

 درخواست موسیمانه برای ارائه 
گزارش درگیری حسینی و رضاییان

سرمربی اهل آفریقای جنوبی تیم استقلال خواهان ارائه گزارشی 
از دلایل درگیری رخ داده بین دو بازیکن این تیم شد. پنجشنبه 
شب گذشته و در جریان اردوی استقلال در جزیره کیش بین 
سیدحسین حسینی و رامین رضاییان درگیری رخ داد. حسینی 
به اتفاق اعضای خانواده اش در رستوران در حال صرف غذا بود 
که متوجه می شود رضاییان تصویری از او در اختیار دارد. همین 
موضوع اعتراض دروازه بان استقلال را در پی داشت و حسینی به 
شدت به رضاییان بابت چنین کاری معترض شد. این درگیری در 
نهایت با وساطت برخی افراد خاتمه پیدا کرد. موسیمانه به محض 
اینکه در جریان این موضوع قرار گرفت خواهان ارائه توضیحات از 
سوی سرپرست تیم شد. سرمربی استقلال از سرپرست این تیم 
خواست گزارش کاملی از آنچه بین دو بازیکن رخ داده را ارائه کند. 
ک تصمیم گیری سرمربی آبی ها برای انتخاب  شاید این گزارش ملا
نفرات جهت مسابقه اول بهمن با شمس  آذر باشد. در عین حال 
مسئولان باشگاه استقلال نیز پیگیر اتفاق رخ داده بودند. ظاهرا 
قرار است حسینی و رضاییان به کمیته انضباطی باشگاه احضار 

شده تا پاسخگوی رفتار خود باشند. 

 باقری جایگزین مدافع جدایی 
طلب فولاد

اولین خرید فولاد در پنجره نقل وانتقالاتی نیم فصل در حالی 
رقم خورد که لیست این تیم به دلیل جذب ۱۲ بازیکن در ابتدای 
فصل پُر است. باشگاه فولاد خوزستان رسماً از عقد قرارداد با 
فرشید باقری خبر داد. در ابتدای فصل جاری ۱۲ بازیکن جذب 
فولاد شدند و لیست نقل وانتقالاتی این تیم پُر شد. برای ورود 
بازیکن جدید سؤال اینجاست که کدام بازیکن از لیست این تیم 
خارج می شود؟ در بین بازیکنان فولاد محمد عباسی مدافع این 
تیم با پیشنهاد همکاری دیگر تیم ها روبه رو شده است. با توجه 
به اینکه او تمایل دارد مدت زمان بیشتری در زمین مسابقه قرار 
بگیرد احتمال خروجش از فهرست فولاد افزایش یافته است. 
وحید حیدریه و لوسیانو پریرا هم گزینه های بعدی خروج از لیست 
این باشگاه خوزستانی هستند. البته به شرطی اجازه خروج مدافع 
باتجربه فولاد صادر خواهد شد که جذب جایگزین وی قطعی 

شود. حیدریه در ابتدای فصل هم قرار بود از فولاد جدا شود. 

 در فوتبال زنان بم و سپاهان بردند
 تیم ایراندوست متوقف شد

هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال زنان با پیروزی مدافعان 
عنوان قهرمانی به پایان رسید. هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال 
زنان جمعه، ۲۸ دی با برگزاری پنج دیدار پیگیری شد. در این 
هفته تیم های خاتون بم، گل گهر سیرجان، سپاهان اصفهان 
گردان مریم  و آوا تهران مقابل رقبای خود به برتری رسیدند. شا
ایراندونست در ایستا کردستان هم مقابل تام اصفهان به تساوی 
بدون گل رضایت دادند. ۲ تیم با ارائه یک بازی حساب شده برای 
حمله های تیم مقابل برنامه ریزی کرده بودند و توانستند دروازه 
خود را بسته نگه دارند هرچند تیم اصفهانی حمله های بیشتر بر 
روی دروازه تیم مهمان به ویژه در نیمه دوم انجام داد. خاتون بم 
که مدافع عنوان قهرمانی است امروز مقابل طاران البرز به میدان 
رفت و با نتیجه ۵ بر یک به پیروزی رسید و به این ترتیب با ۳۴ امتیاز 
در صدر جدول رده بندی باقی ماند. سپاهان اصفهان هم به 
مصاف پالایش گاز ایلام رفت و با سه گل مقابل حرف خود به برتری 

رسید. به این ترتیب با ۳۳ امتیاز رتبه دومی خود را حفظ کرد. 

 فلیک: فاتی درخواست جدایی 
نداده است

تیمش  وضعیت  درباره  بارسلونا  سرمربی  فلیک  هانسی 
لیگا صحبت کرد. هانسی فلیک که  پیش از بازی با ختافه در لا
لیگای اسپانیا باید  گردانش شنبه شب در هفته بیستم لا شا
در خانه ختافه به میدان بروند، با حضور در کنفرانس خبری 
پیش از این دیدار گفت: با بازیکنانم در مورد این صحبت کردیم 
که گلزنی در خانه ختافه چقدر می تواند سخت باشد اما من 
اطمینان دارم که برنامه مان برای بازی شنبه جواب خواهد 
داد. وی همچنین درباره مدافع اروگوئه ای اش که گفته می شود 
به شدت مورد توجه یوونتوس قرار دارد، اظهار داشت: چیزی 
در مورد رونالدو آرائوخو نسبت به چیزی که پیس از بازی با رئال 
بتیس گفته بودم، تغییری نکرده است. امیدوارم او قراردادش را 
با باشگاه تمدید کند. سرمربی بارسلونا درباره اینکه از بین پنیا 
و شزنی از کدامیک در درون دروازه استفاده خواهد کرد، اظهار 
داشت: در این خصوص هنوز صحبتی نکرده ایم و شنبه در این 
خصوص تصمیم گیری خواهیم کرد. فلیک همچنین درباره 
آنسو فاتی که نامش را در سه بازی اخیر در ترکیب بارسلونا قرار 
نداده، اظهار داشت: آنسو فاتی از من درخواست جدایی از 
گر آنسو می خواهد بماند، این خوب است.  بارسا را نکرده است. ا
او بازیکن لاماسیا است و من به او کمک خواهم کرد تا پیشرفت 
کند. باید با همه صادق باشم. فلیک همچنین در تمجید از 
ستاره اسپانیایی تیمش اظهار داشت: لامین یامال در بازی های 
بزرگ خیلی خوب بازی می کند. او قدرت، مهارت و اینکه چقدر 
بازیکن خوبی است را نشان داده است. وی در پایان درباره 
احتمال جذب بازیکنی جدید در پنجره نقل وانتقالات زمستانی 
جاری هم خاطرنشان کرد: این در حیطه وظایف دکو )مدیر 
ورزشی تیم( است، نه من! بارسا از ساعت ۲۳: ۳۰ شنبه - به وقت 

تهران به مصاف ختافه خواهد رفت. 

مظفری زاده: ۴۰ میلیارد هزینه رضایت نامه؟شایعه است توجه نکنید! 


